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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:497 Hag- och betesmarker

Under det senaste decenniet har nästan en femtedel av Sveriges hag- och 
betesmarker försvunnit. Ända sedan mitten av 1800-talet har ängsmarker och 
de naturliga betesmarkerna kontinuerligt minskat i det svenska 
odlingslandskapet, och i dag återstår endast en bråkdel av de tidigare arealerna. 

I biologiskt hänseende och när det gäller artrikedom är dessa hag- och 
betesmarker några av de mest värdefulla och intressanta naturtyper vi har i 
Sverige. Det handlar om att bevara ett vackert öppet landskap med goda 
förutsättningar för livsmedelsproduktion, sysselsättning, boendemiljöer, turism, 
rekreation och artrikedom. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Tänker statsrådet tillse att Jordbruksverket tillsammans med andra myndigheter 
i högre grad än i dag kommer att verka för att bevara och utveckla hag- och 
betesmarkerna?

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-04
Besvaras senast
2019-04-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


